

Domestic Fund Transfer

Warnings/Legal Consequences	تحذيرات / عواقب قانونية
<ol style="list-style-type: none"> 1. In the event of refunds, DIB will not make any refunds until a confirmation is received from the beneficiary bank that funds are unpaid and original instructions have been cancelled. 2. In the event of cancellation/return of any transaction due to insufficient /incorrect beneficiary /Bank details, Dubai Islamic Bank reserves the right to deduct any applicable fee and the proceeds of the transaction 3. Penalties and Fees may be applied if there is a customer error or omission in providing correct or incomplete information for remittances. 4. The actual time to complete a transaction may differ from estimates due to increased scrutiny of transactions by the financial institution or entity providing financial services to the beneficiary of remittance 	<ol style="list-style-type: none"> 1. في حالة استرداد الأموال ، لن يقوم بنك دبي الإسلامي برد أي مبالغ حتى يتم استلام تأكيد من البنك المستفيد بأن الأموال غير مدفوعة وتم إلغاء التعليمات الأصلية. 2. في حالة إلغاء / إعادة أي معاملة بسبب عدم كفاية / عدم صحة تفاصيل المستفيد / البنك ، يحتفظ بنك دبي الإسلامي بالحق في خصم أي رسوم مطبقة وعائدات المعاملة. 3. قد يتم تطبيق غرامات ورسوم في حال وجود خطأ من قبل العميل أو سهو في تقديم معلومات صحيحة أو غير مكتملة للتحويلات. 4. قد يختلف الوقت الحقيقي لإنجاز المعاملة عن الوقت التقديري لها نتيجة للتدقيق المتزايد للمعاملات من قبل البنك المراسل / المؤسسة المالية أو الجهة التي تقدم خدمات مالية إلى المستفيد من التحويلات.